



Jörg Brotzki, Executive Vice President Europe

In his new role, Jörg Brotzki has been responsible for the region of Europe and Africa since November 2014. Besides his role within management, the foundry and industrial engineer continues to hold the position of Global Head of Application Technology.

Before he took up his duties at ASK Chemicals in 2005, Jörg Brotzki was employed in a variety of managerial positions: initially as plant manager of a roll foundry and subsequently as technical director at the Monforts iron foundry.

Jörg Brotzki has extensive management and sales experience and is highly rated in the industry, not least because of his technical expertise in the casting industry.

Jörg Brotzki, Executive Vice President Europe

In seiner neuen Funktion verantwortet Jörg Brotzki seit November 2014 die Region Europa und Afrika. Der Gießerei- und Wirtschaftsingenieur hat neben seiner Aufgabe in der Geschäftsleitung weiterhin die Funktionen des weltweiten Leiters der Anwendungstechnik inne.

Bevor er im Jahr 2005 seine Tätigkeit bei ASK Chemicals aufnahm, war Jörg Brotzki in verschiedenen leitenden Funktionen tätig, zunächst als Gießereileiter einer Walzengießerei und anschließend als technischer Geschäftsführer bei der Eisengießerei Monforts.

Jörg Brotzki verfügt über umfassende Management- und Vertriebs Erfahrung und wird nicht zuletzt aufgrund seiner gießereifachlichen Expertise in der Branche außerordentlich geschätzt.